Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
6 February 2006 (Monday)

日期

 :
2006年2月6日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of previous meeting held on 21.11.2005


通過2005月11月21日的會議記錄

II
2006 Anti-mosquito Campaign (Phase I) of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District


(Paper EI&FHC 3/2006)


食物環境生署2006年離島區滅蚊運動(第1期)


(文件EI&FHC 3/2006號)

III
Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2004/05 and 2005/06


(Paper EI&FHC 1/2006)


2004/05及2005/06年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 1/2006號)

IV
Schedule of Environmental Improvement and Food Hygiene Committee meeting for 2006/2007


(Paper EI&FHC 2/2006)


2006/2007年度環境改善及食物生委員會會議日期


(文件EI&FHC 2/2006號)

V
Progress on the Activities of the Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2005/06


2005/06年度環境改善及食物生委員會活動的進展

VI
Date of next meeting

下次會議日期
